
Miljøudvalget

Vi ønsker hermed at anmode om foretræde for miljøudvalget hurtigst muligt.

I henhold til miljøministeriets planer om udlægning af 39% af de statsejede skove til
NNP, ønsker vi kort at redegøre for:

1. Hvordan vi har i takt med MTB-sportens fremmarch er med til at skabe
faciliteter, der skåner skoven og regulerer MTB kørsel og bidrager til både
naturbeskyttelse og naturbeskyttelse.

2. Hvordan vores samarbejde med Naturstyrelsen betragtes som deres største
succes.

3. Hvordan vi er med til at præge brugergruppernes holdning til skoven og tage
ansvar på brugergruppens vegne ift at bruge skoven på skovens præmisser.

4. Vores bekymringer i forhold til at bevæge os ind i indhegninger med store
græssere og deres betydning for vores fremtidige arbejde. indhegninger med
store græssere og deres betydning for vores fremtidige arbejde.

Med venlig hilsen

Jørgen Smed - Haderslev kommunes Idrætssamvirke
Tove Urup Madsen - Dansk Rideforbund
Niels Holm - Århus Mountainbike Klub
Henrik Grøn - Rold skov MTB bestyrelse
Christian Rothmann - Formand MTB Randers
Nicolai Gerts - Tisvilde Sporlaug
Simon Qvortrup - DGI midt- og østjylland
Kristian Gershøj Andersen - Fællesbrugerlaug Bidstrup
Christoffer Riis Svendsen - OnTrail
Poul J.D. Kristensen - DCU Spor- og Naturudvalg
Frank Qvortrup Thygesen - formand MTB Silkeborg
Kewin Friis Kamelarczyk - Geopark Sydfynske Øhav
Kim Michaelsen - formand Pamhule Trailbuilders
Signe Marie Plenge - Formand for HMIF MTB

Offentligt
MOF Alm.del - Bilag 84
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